
 
 
 

 

ZAPISNIK 
  

s 7. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održanog 23. siječnja 2018. na Geofizičkom odsjeku 

Prirodoslovno-matematičkog fakulteta u Zagrebu, s početkom u 15:30 sati 
 
 

  
Prisutni:  
Upravni odbor: Antun Marki, Mladen Rupčić, Ivan Güttler, Vesna Đuričić, Alen Sajko, Igor Kos  
Ispričani: Kornelija Špoler Čanić 
Nadzorni odbor:Maja Telišman Prtenjak 
Urednik HMČ-a: Bojan Lipovšćak 
 

Dnevni red: 

        1. Verificiranje zapisnika s prethodnih sjednica  
        2. Financije  
        3. Aktivnosti oko organizacije Meteoroloških izazova 6 
        4. Hrvatski meteorološki časopis 
        5. Razno  

 

 
Ad 1. Verificirani su zapisnici sa sjednica održanih 18. listopada te 4. i 29. prosinca 2017. godine. 
 
Ad 2. Trenutno stanje računa iznosi 51.182,96, a blagajne 932,76 kuna. Podmirene sve obveze iz 
2017. godine.  
 
Ad 3. Kreće se u organizaciju Meteoroloških izazova 6 pod naslovom “Napredne tehnologije u 
rješavanju meteoroloških izazova”. Predložen je okvirni termin održavanja (četvrtak i petak tijekom 
drugog tjedna mjeseca prosinca 2018. godine) te dinamika organizacije. Raspravljeno je o 
potencijalnim kandidatima Organizacijskog i Znanstvenog odbora. Zaključeno je da je najvažnije prvo 
odrediti predsjednike oba odbora.  
 
Ad 4. Glavni urednik HMČ-a Bojan Lipovšćak izvijestio je da je napravljen prvi prijelom 52. broja. U 52. 
broju se nalazi pet članaka te osvrt Kristiana Horvatha na združeni znanstveni skup 6. Međunarodnu 
konferenciju o meteorologiji i klimatologiji u Sredozemlju & Meteorološki izazovi 5. Troškovi prijeloma, 
tiska te honorara za 52 broj su podmireni. Uvidom u materijale 52. broja ustanovljena je potreba 
lektoriranja tekstova. Podpredsjednik Sajko je predložio da se akumulirana sredstva Društva usmjere 
prema unapređenju kvalitete HMČ-a. U raspravi je zaključeno da je trenutno najvažnije da se izvrši 
lektura tekstova i to već od broja 52 koji je u pripremi za tisak. Nadalje, predloženo je da se uvede 
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honoriranje autora te recenzenata članaka. Iznosi honorara bi se određivali prije svakog broja, ovisno 
o raspoloživim financijskim sredstvima. Prijedlozi su jednoglasno podržani.  
Igor Kos je izvijestio Upravni odbor o (tehničkoj) spremnosti da se na mrežne stranice HMD-a objave 
svi dosad izdani brojevi časopisa. Brojevi bi bili objavljeni u digitalnoj formi s pretraživim ključnim 
riječima. Za dovršenje posla je potrebno oko 30 radnih sati. 
 
Ad 5. Tomislav Stilinović je zatražio ispis iz članstva Društva. Zahtjev je jednoglasno prihvaćen. 
Vesna Đuričić  je predložila da se proljetni izlet HMD-a organizira u Kuću Velebita u Krasnom. 
Prijedlog je podržan. 
 
Sastanak upravnog odbora završio je u 16:50. 
 
 
 
 
Zapisničar: Mladen Rupčić 
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